

TENDER NOTICE - ADVERTISEMENT

Reference Number:	(RFQ10124338 Transportation Service BPA)
Office	International Medical Corps (IMC) Yemen – Aden
Submission deadline	04 January 2026 - 04:00 PM (Yemen Time)
Tender Subject	Transportation Service BPA (For 2 Years with Possibility of Extension for 1 more year) - Aden Office

Invitation:

International Medical Corps, global, humanitarian, non-profit organization dedicated to saving lives and relieving suffering through health care training and relief, and development programs (<https://internationalmedicalcorps.org>), is pleased to invite reputable companies to participate in tendering for the above-mentioned services.

Tender instructions:

- A. Tender documents are attached to this advertisement.** In case you face an issue downloading tender documents, send an email to YemenProcurement@InternationalMedicalCorps.org or come to IMC Procurement Office – Aden.
- B. The bidders must specialize in the type of tender - please read the mandatory criteria form.**
- C. Completed documents must be submitted no later than 04:00 PM (Yemen Time) on 4th January 2026** through the following ways:
 - 1. Via tender email: Tender.ADE@InternationalMedicalCorps.org with subject line (" RFQ10124338 Transportation Service BPA (For 2 Years with Possibility of Extension for 1 more year) - Aden Office) - ")**
 - 2. By hand delivery in sealed envelopes marked (" RFQ10124338Transportation Service BPA (For 2 Years with Possibility of Extension for 1 more year) - Aden Office ")**.to a tender box located at International Medical Corps- Sana'a office of Address; *International Medical Corps Home# Al Madeena Al Bayda'a St. Villa# 479 / khormakser district – Aden governorate*
 - 3. The bid bond (Bank Guarantee) is 2000 USD – please refer to the Mandatory and eligibility criteria for the other requirement.**

TENDER TIMETABLE

STEP Description	Timeline
Tender announcement	Wednesday- 3 rd December 2025.
Questions / and inquiries about the bid	From 04 th December 2025 to 18 th December 2025
Response to the inquiries and answers	22 nd December 2025
Deadline to receive offers (Closing Date)	Sunday- 4 th January-2026 at 04:00 PM. Yemen Time.
Public tender opening	Monday- 5 th January 2026 at 11:00 Yemen Time.

D. Other points

- International Medical Corps - Yemen reserves the right to accept or reject any incomplete bid document.
- Bids received after submission deadline above, will not be accepted.
- All participants it is preferred to provide proof of work relevancy (i.e., experience with similar type of work - Contracts, certificates, etc.).
- IMC is not bound to accept lowest bidder nor give reasons for rejection or acceptance.
- Bids will be opened in a public session on **Monday, 5th January 2026 at 11:00 (Yemen Time)** in Our office in Aden. The vendors' representatives who will attend should provide an authorization letter from the vendor/ company along with his/ her ID.

Bid submitted in any other manner than listed in tender documents will be rejected.

إشعار مناقصة	
رقم مرجع المناقصة	RFQ 10124338 Transportation Service BPA
المكان	الهيئة الطبية الدولية (اليمن - عدن)
آخر موعد لتقديم العطاءات	الساعة 16:00 (الرابعة عصرا) يوم الاحد الموافق 4 يناير 2026
موضوع المناقصة	اتفاقية شراء شاملة للخدمات نقل لمدة سنتين قابلة للتمديد لمدة سنة إضافية. (مكتب عدن)
دعوة للمشاركة في المناقصة: الهيئة الطبية الدولية منظمة عالمية إنسانية غير هادفة للربح تقوم بتكريس عملها في مجال الإنقاذ والإغاثة والتخفيف من المعاناة من خلال الرعاية الصحية والتدريب والإغاثة والبرامج التنموية (https://internationalmedicalcorps.org) يسرها أن تقوم بدعوة الشركات ذات السمعة الجيدة للمشاركة في المناقصة لتقديم الخدمات المذكورة أعلاه. تعليمات المشاركة في المناقصة: أ. وثائق المناقصة مرفقة بهذا الاعلان. في حال صعوبة تحميل الوثائق، يرجى التواصل بنا عن طريق YemenProcurement@InternationalMedicalCorps.org أو الحضور الى قسم المشتريات في مكتب المنظمة – عدن. ج. يجب أن يكون المتقدمون متخصصين في نوع العطاء — يرجى قراءة نموذج معايير الأهلية الإلزامية. د. كما ذكر أعلاه، كلا حزمتي طلبات عرض الأسعار (RFQs) مرفقتان مع إعلان هذا العطاء. ب. يجب تقديم المستندات المكتملة في موعد أقصاه 04:00 الساعة عصرًا بتوقيت اليمن 4 يناير 2026 م من خلال الطرق التالية: 1. عبر البريد الإلكتروني الخاص بالمناقصة: Tender.ADE@InternationalMedicalCorps.org بعنوان :	
RFQ10124338 Transportation Service BPA (For 2 Years with Possibility of Extension for 1 more year) - Aden Office	
2. التسليم باليد في مظروف مختوم يحمل العنوان:	
RFQ10124338 Transportation Service BPA (For 2 Years with Possibility of Extension for 1 more year) - Aden Office	
الى صندوق العطاء الموجود في الهيئة الطبية الدولية - الهيئة الطبية الدولية - اليمن - عدن - المدينة البيضاء شارع المدينة البيضاء فيلا رقم 479 / مديرية خورمكسر - محافظة عدن	
3. تبلغ قيمة الكفالة البنكية لدخول المناقصة 2000 دولار أمريكي - يرجى الاطلاع على كافة الشروط الموجودة في وثيقة المتطلبات الالزامية ومعايير الاهلية.	
• الخطة الزمنية للمناقصة	
خطوات التناقص	المسار الزمني
اعلان المناقصة	يوم الاربعاء الموافق 3 ديسمبر
الاسئلة والاستفسارات من قبل الموردين	من تاريخ 4 ديسمبر 2025 الى تاريخ 18 ديسمبر 2025
موعد الرد على الاجابة على الاستفسارات	22 ديسمبر 2025
الموعد النهائي لتسليم عروض الاسعار	يوم الاحد الموافق 4 يناير 2026 الساعة الرابعة عصرا بتوقيت اليمن.

يوم الاثنين الموافق 5 يناير 2026 الساعة 11 صباحا بتوقيت اليمن.	موعد جلسة فتح المضاريف
4. نقاط إضافية: • الهيئة الطبية الدولية - اليمن تحتفظ لنفسها بالحق في قبول أو رفض أي وثيقة عطاء غير مكتملة. • العطاءات المستلمة بعد الموعد النهائي للتقديم أعلاه ، لن يتم قبولها. • يفضل على جميع المشاركين تقديم دليل على الخبرات المرتبطة بمجال المناقصة (أي الخبرة مع نوع العمل المماثل مثل عقود ، الشهادات ، .. إلخ). • الهيئة الطبية الدولية ليست ملزمة بقبول أقل عطاء ولا إبداء أسباب الرفض أو القبول. • سيتم فتح العطاءات في جلسة علنية (يوم الاثنين الموافق 5 يناير 2026 الساعة 11 صباحا بتوقيت اليمن.) في مقر مكتبنا في عدن ؛ بحضور وكلاء الموردين/ المقاولين المهتمين مع إحضار تفويض من الشركة للمفوض وإحضار البطاقة الشخصية للمفوض.	
سيتم رفض العطاء المقدم بأي طريقة أخرى غير المذكورة في وثائق المناقصة.	